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Aan: LEO 
Van: Secretaris LEO 

Datum: 15 juni 2023 
Onderwerp: Verslag voortgang werkgroepen 

Bijlage(n):  

  
Binnen het LEO zijn 5 werkgroepen actief. Deze werkgroepen hebben ieder haar eigen taakomschrijving en 

samenstelling. Jaarlijks worden de taakomschrijving en de samenstelling opgenomen in het jaarplan. In deze 

memo doe ik per werkgroep verslag van de stand van zaken.  

Werkgroep communicatie 

Behandelde onderwerpen De werkgroep communicatie is op zoek gegaan bij de andere werkgroepen 
naar actuele onderwerpen om over te communiceren. 
 
Eerder is in de werkgroep gezondheid besproken dat ze graag met de 
werkgroep communicatie optrekken als het gaat om duidelijke communicatie 
van de resultaten van het gezondheidsbelevingsonderzoek dat de GGD gaat 
uitvoeren.  
In het volgende communicatie overleg gaan we aan de slag met deze vraag 

en kijken naar de invulling hiervan. 

Advies/ voorstel De werkgroep zit in de uitvoeringsfase en bereidt op dit moment geen 
voorstel of advies voor. 

 

Werkgroep geluid 

Behandelde onderwerpen In de werkgroep geluid is in de eerste plaats kennis gemaakt met de nieuwe 

voorzitter, Jan Willem Slijper. De werkgroep gaat onder zijn voorzitterschap 

door met het adviseren van het LEO over alles wat met het geluid rondom 

Eindhoven Airport te maken heeft. Daarnaast is stilgestaan bij twee 

inhoudelijke onderwerpen. Ten eerste de geplande evaluatie voor 2026. 

Daarvoor hebben defensie en IenW eerder een eerste voorstel gedaan. In de 

werkgroep is hier over doorgesproken, met name over de reacties die eerder 

vanuit de werkgroep zijn gekomen. Verder heeft het NLR een eerste inkijk 

gegeven in resultaten uit het MER, m.b.t. het effect van startprocedures op 

de geluidbelasting. 

Advies/ voorstel In een volgende werkgroep zal er een advies richting het LEO voorbereid 
worden over de keuze voor een startprocedure als uitgangspunt voor het 
gewijzigde LHB. 

 

Werkgroep meerwaarde voor de regio 

Behandelde onderwerpen Tijdens het informele deel van het LEO van 15 juni jl. zijn ideeën voor de 

toekomst van de werkgroep meerwaarde voor de regio gedeeld en 

besproken. Naar aanleiding van die bijeenkomst heeft eenieder tot medio 

augustus de tijd gekregen om te reageren. Hier is nog 1 reactie op binnen 

gekomen. Op basis van de uitkomsten van de bespreking en de nagekomen 

reactie is er een aangescherpt voorstel gemaakt voor de toekomst van het 



 

  Memo 

Pagina 2 van 2 

 

thema meerwaarde voor de regio. Dit voorstel wordt op 21 september met 

de werkgroep verder besproken en zal na vaststelling ter kennisname aan 

het LEO aangeboden worden. Ondertussen loopt de uitvoering van 

bestaande acties op dit thema uiteraard gewoon door. 

Advies/ voorstel Nu niet van toepassing. 

 

Werkgroep gezondheid 

Behandelde onderwerpen De vragenlijst voor het gezondheidsbelevingsonderzoek is uitgezet door de 

GGD. Ook is er gesproken over communicatie rondom het 

gezondheidsbelevingsonderzoek. Daarnaast is in de werkgroep de toepassing 

van curves voor geluidhinder en slaapverstoring in relatie tot vliegtuiggeluid 

opnieuw uitgebreid besproken en de behoefte aan het meenemen van de 

lokale curves. 

Advies/ voorstel Nu niet van toepassing 

 

Werkgroep klimaat 

Behandelde onderwerpen Het onderwerp compenseren en reduceren van CO2-uitstoot is besproken. 
Door de werkgroep is onderkend dat de nadruk moet liggen op innovatie bij 
het reduceren van CO2-uitstoot. Het is nodig om daarbij naar duurzaamheid 
in bredere zin te kijken, niet enkel het klimaat. Een van de aspecten waar 
innovatie mogelijk is, betreft de landzijdige bereikbaarbeid van EA. Hoe kan 
duurzamer OV worden ingezet en hoe wordt dit bekostigd indien dit niet 
kostendekkend blijkt. Afgesproken is om dit aan te kaarten bij de provincie 
als verlener van de concessie voor het OV.  
 
Voor wat betreft de oormerking van tickettax-gelden voor bijmenging van 
SAF op EA heeft I&W recentelijk per brief laten weten dat dit niet mogelijk is. 
Met nieuwe verkiezingen in aantocht gaat de werkgroep klimaat dit 
onderwerp opnieuw onder de aandacht van politieke partijen brengen. 
 
Gelet op het feit dat een focus op duurzaamheid in bredere zin wenselijk is 
en het gegeven dat oormerking van tickettax-gelden vooralsnog niet mogelijk 
is, heeft dit binnen de werkgroep klimaat tot vragen geleid over de opdracht 
van deze werkgroep. Het advies 'Opnieuw verbonden' richt zich voor wat 
betreft de klimaatdoelstellingen enkel op de inzet (en innovatie) van 
duurzame brandstoffen en CO2-compensatie. Afgesproken is om met een 
voorstel te komen waarin twee opties worden uitgewerkt inzake de opdracht 
van de werkgroep klimaat: 1) strikt vasthouden aan de opdracht zoals 
afgesproken in het advies 'Opnieuw verbonden' en 2) verbreding naar 
duurzaamheid.  

Advies/ voorstel In december wordt een voorstel aan het LEO voorgelegd over de opdracht 
van de werkgroep klimaat. Het LEO wordt gevraagd om hiermee in te 
stemmen. 
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